
Protokół Nr XVIII/12
z sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński 

odbytej  25 maja   2012 r. 

  w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Stargard Szczeciński 

Przewodniczący Rady Gminy Edwarda Kosmal  o godz. 10  00 otworzył obrady XVIII sesji Rady 
Gminy Stargard Szczeciński .
Po powitaniu oświadczył ,że zgodnie z listą obecności w obradach sesji uczestniczyło  15 radnych  , 
co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 osób , stanowiło quorum do podejmowania 
prawomocnych decyzji i uchwał .
W obradach  sesji  uczestniczył  Wójt  Gminy  Kazimierz  Szarżanowicz  ,  Zastępca  Wójta  Jerzy 
Makowski,  Skarbnik Gminy Wiesława Łoch, Sekretarz Gminy Danuta Żygadło   i sołtysi zgodnie z 
listą obecności .
Z gości zaproszonych w obradach sesji udział wzięli :
Komendant Powiatowej Policji w Stargardzie Szczecińskim Mirosław Denis  i
Kierownik Posterunku Policji w Morzyczynie Jarosław Kowalczuk .  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu . 
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu .
Obradom sesji przysłuchiwali się przedstawiciele prasy lokalnej oraz  radca prawny Roman Janił . 
W obradach sesji uczestniczyli również mieszkańcy gminy. 
Protokół Nr XVII/12 z sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński z dnia 27 kwietnia  2012 r.  został 
przyjęty przez radę bez odczytywania tj. - 15 głosami „za” , „przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się 
„ 0” .
Przewodniczący rady zgłosił wniosek formalny w brzmieniu jak niżej : 
Stawiam  wniosek  formalny  na  prośbę  Wójta  Gminy  o  zmianę  porządku  obrad  sesji  poprzez 
wycofanie  projektu  uchwały  Nr  XVIII/159/12  w  sprawie  regulaminu  określającego  rodzaje 
świadczeń oraz warunki i sposób przyznawania środków finansowych przeznaczonych na pomoc 
zdrowotną dla nauczycieli , oraz nauczycieli po przejściu na emeryturę , rentę lub otrzymującym 
nauczycielskie  świadczenie  kompensacyjne  ze  szkół  prowadzonych  przez  Gminę  Stargard 
Szczeciński -   i wprowadzenie dodatkowego projektu uchwały Nr XVIII /161/12 jako pkt 7 tj. 
7.Podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości dla potrzeb realizacji celów 
   publicznych 
Wójt  Gminy  –  uzasadniając  wniosek  o  zmianę  porządku  obrad   poinformował,że  w  sprawie 
projektu uchwały Nr XVIII/161/12 to wszystkie komisje zaopiniowały pozytywnie  ten projekt 
uchwały , a odnośnie wycofania projektu uchwały Nr XVIII/159/12 to jedynie komisja rewizyjna 
była poinformowana,  iż  wpłynęło  pismo Kierownika OAS o wycofanie  tego projektu uchwały 
ponieważ  nie  został  uzgodniony  z  związkami  zawodowymi  ,  co  mogłoby  skutkować 
unieważnieniem tej uchwały przez nadzór , bo jak poinformował wójt taki  przypadek  był .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania  15 głosami „za” , 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – przyjęła w/w wniosek . 
Przewodniczący Rady odczytał  porządek  obrad  XVIII  sesji  Rady  Gminy Stargard  Szczeciński 
uwzględniając przyjęte zmiany wnioskiem  .
Porządek obrad jaki otrzymali radni w materiałach przedstawiał się następująco : 
 1. Sprawy regulaminowe:

- otwarcie obrad XVIII sesji Rady Gminy 
- stwierdzenie quorum 
-przyjęcie protokołu Nr XVII z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński w dniu 27
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kwietnia  2012 r.  

- zatwierdzenie porządku obrad 
2. Interpelacje radnych
3.Analiza stanu porządku publicznego 
   Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty 
4.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci szkół podstawowych prowadzonych przez
   Gminę Stargard Szczeciński, oraz określenia granic ich obwodów 
5.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych oddziałów przedszkolnych w
   szkołach podstawowych
6.Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu określającego rodzaje świadczeń, oraz warunki i 
   sposób przyznawania środków finansowych przeznaczonych na pomoc zdrowotną dla
   nauczycieli, oraz nauczycieli po przejściu na emeryturę, rentę lub otrzymującym
   nauczycielskie świadczenie kompensacyjne ze szkół prowadzonych przez Gminę Stargard 
   Szczeciński 
7.Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Stargard Szczeciński na okręgi wyborcze,
   ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 
8.Ocena stanu dróg po okresie zimowym – wyjazd komisji na drugą część terenu gminy 
   Opinia  Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu  z wyjazdu komisji w teren 
9.Utrzymanie estetyki i czystości na terenie gminy oraz przegląd obiektów sportowych 
   Opinia  Komisji Socjalno – Porządkowej i Oświaty z wyjazdu komisji w teren 
10.Analiza realizacji budżetu gminy za I-szy kwartał 2012 roku 
   Opinia Komisji Rewizyjnej 
11.Wydatki bieżące urzędu gminy za I -szy kwartał 2012 roku 
     Opinia Komisji Rewizyjnej 
12.Sprawozdanie Wójta Gminy Stargard Szczeciński z realizacji „Programu współpracy gminy 
     Stargard Szczeciński z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 
     działalność pożytku publicznego w 2011 r. „
     Sprawozdanie przedstawia Wójt Gminy 
13.Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2011 dla gminy Stargard Szczeciński 
     Informację przedstawia Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Anna Ładniak 
14. Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym
15. Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym
16.Odpowiedzi na interpelacje radnych
17.Wolne wnioski i zapytania
18.Sprawy różne
19.Ustalenie terminu następnej sesji
20.Zamknięcie obrad  sesji                                                     
Porządek obrad XVIII sesji  Rady Gminy Stargard Szczeciński ,który rada przyjęła i   według , 
którego  obradowała przedstawiał się  następująco :  
 1. Sprawy regulaminowe:

- otwarcie obrad XVIII sesji Rady Gminy 
- stwierdzenie quorum 
- przyjęcie protokołu Nr XVII z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński w dniu
  27 kwietnia  2012 r.  
- zatwierdzenie porządku obrad 

2. Interpelacje radnych
3.Analiza stanu porządku publicznego 
   Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty 
4.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci szkół podstawowych prowadzonych przez
   Gminę Stargard Szczeciński, oraz określenia granic ich obwodów 
5.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych oddziałów przedszkolnych w
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   szkołach podstawowych
6.Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Stargard Szczeciński na okręgi wyborcze,
   ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 
7.Podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości dla potrzeb realizacji celów publicznych 
8.Ocena stanu dróg po okresie zimowym – wyjazd komisji na drugą część terenu gminy 
   Opinia  Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu  z wyjazdu komisji w teren 
9.Utrzymanie estetyki i czystości na terenie gminy oraz przegląd obiektów sportowych 
   Opinia  Komisji Socjalno – Porządkowej i Oświaty z wyjazdu komisji w teren 
10.Analiza realizacji budżetu gminy za I-szy kwartał 2012 roku 
   Opinia Komisji Rewizyjnej 
11.Wydatki bieżące urzędu gminy za I -szy kwartał 2012 roku 
     Opinia Komisji Rewizyjnej 
12.Sprawozdanie Wójta Gminy Stargard Szczeciński z realizacji „Programu współpracy gminy 
     Stargard Szczeciński z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 
     działalność pożytku publicznego w 2011 r. „
     Sprawozdanie przedstawia Wójt Gminy 
13.Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2011 dla gminy Stargard Szczeciński 
     Informację przedstawia Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Anna Ładniak 
14. Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym
15. Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym
16.Odpowiedzi na interpelacje radnych
17.Wolne wnioski i zapytania
18.Sprawy różne
19.Ustalenie terminu następnej sesji
20.Zamknięcie obrad  sesji
Ad.1
Jak wyżej .
Ad.2
Brak zgłoszonych interpelacji . 
Ad.3
Przewodniczący Komisji Socjalno-Porzadkowej i Oświaty Jarosław Kornet przedstawił opinię do 
tematu dotyczącego stanu  bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy za 2011 rok, a 
mianowicie : 
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty po przeanalizowaniu na posiedzeniu  informacji o stanie 
bezpieczeństwa i  porządku publicznego na terenie gminy Stargard Szczeciński  w 2011 roku  , 
informację przyjęła i pozytywnie zaopiniowała działania w kierunku bezpieczeństwa i porządku 
publicznego . 
Radny Bogdan Chaładus zwrócił się z pytaniem w sprawie posterunku w Morzyczynie , aby go 
przenieść .
Komendant Powiatowej Policji Pan Mirosław Denis odpowiadając m.in. powiedział  dlaczego 
powstał Posterunek w Morzyczynie i poinformował ,że wystąpił  z pismem  w maju br. do 
Komendanta Wojewódzkiego w Szczecinie o zmianę i utworzenie odrębnego referatu dla gminy 
Stargard Szczeciński z lokalizacją w siedzibie Komendy Powiatowej Policji w Stargardzie 
Szczecińskim . Komendant również odniósł się do stanu bezpieczeństwa i rodzaju przestępstw jakie 
miały miejsce na terenie gminy jak również wymienił miejscowości najbardziej zagrożone 
przestępstwami . Podsumowując podziękował za dobrą współpracę z gminą , a szczególnie 
podziękował radnemu Hubertowi Lisowi za zaangażowanie i współpracę przy organizowaniu 
różnych spotkań czy festynów . 
Radny Bogdan Chaładus -poruszył omawianą na sesji rok temu sprawę dotyczącą narkotyków, iż 
ten problem jest widoczny na terenie gminy , druga sprawa to  chuligaństwo .
W odpowiedzi Komendant wyjaśnił  ,że przyjmuję tą sprawę jako uwagę i zaznaczył ,że ta sprawa  
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jest znana policji .     
Ad.4 
Podjęcie uchwały Nr XVIII/157/12 w sprawie ustalenia planu sieci szkół podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Stargard Szczeciński, oraz określenia granic ich obwodów 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania ,15 głosami „za” , 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XVIII/157/12 , która stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu .
Ad.5
Podjęcie  uchwały  Nr  XVIII/158/12  w  sprawie  ustalenia  sieci  publicznych  oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych  
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania ,15 głosami „za” , 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XVIII/158/12 , która stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu .
Ad.6
Podjęcie uchwały Nr XVIII/159/12 w sprawie podziału Gminy Stargard Szczeciński na okręgi 
wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania ,15 głosami „za” , 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XVIII/159/12 , która stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu .
Ad.7
Podjęcie uchwały Nr XVIII/160/12 w sprawie zamiany nieruchomości dla potrzeb realizacji 
celów publicznych 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania ,15 głosami „za” , 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XVIII/160/12 , która stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu .
W  tym  miejscu  przewodniczący  rady  ogłosił  10  minutową  przerwę  i  podziękował  gościom 
zaproszonym za udział w obradach sesji i przedstawienie informacji .
Ad.8
Pani Sylwia Więcek jako  członek Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu odczytała 
protokół z wyjazdu komisji w dniu 21 maja 2012  na teren gminy w celu dokonania oceny dróg .
Protokół stanowi załącznik nr 7 do protokołu .
Wójt Gminy – powiedział ,że komisja po dwóch wyjazdach oceniła stany dróg na terenie gminy i 
przypomniał ,że miał opracować harmonogram remontu dróg , ale wstrzymał się z uwagi na wyjazd 
komisji  w  teren  na  drugą  część  gminy.  Harmonogram  remontu  dróg  rozpoczynając  od  dróg 
najważniejszych  wójt  obiecał  opracować  na  sesję  czerwcową  .  Wójt  poinformował  ,że  została 
wyremontowana droga na odcinku Skalin – Wierzchląd i zostały wykorzystane środki zapisane na 
drogi w budżecie .  
Przewodniczący rady zapytał  czy powiat coś robi w sprawie remontu drogi przez Trzebiatów .
Wójt Gminy odpowiedział ,że w budżecie są  środki zabezpieczone na ten cel , a z powiatem wójt 
będzie rozmawiał .
Przewodniczący rady powiedział o złym stanie drogi powiatowej pomiędzy Kolonią, a Tychowem 
oraz o  rozjechanej drodze w kierunku  Żukowa . 
Radny Marian Góra – powiedział o złym stanie drogi w samym Witkowie Pierwszym w kierunku 
jednostki ,  iż będzie złożone pismo w sprawie tej drogi przez mieszkańców .
Wójt Gminy – odpowiedział ,że tak do końca nie znany jest stan prawny tej drogi , bo mówi się o 
właścicielu tj. skarbu państwa . Droga ta w dużej mierze została zniszczona przez ciężki sprzęt 
rolniczy , ale i ten sprzęt musi jeździć tymi drogami .
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Radny Marek Nowicki – ponownie zgłosił problem dotyczący tego, iż na wysokości posesji Pana 
Sidorowicza  i Pana Nowickiego wymagana jest naprawa zjazdów z drogi powiatowej   .
Ad.9
Przewodniczący Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Pan Jarosław Kornet  odczytał protokół z 
wyjazdu komisji na teren gminy w dniu 22 maja 2012 r. celem dokonania przeglądu  pod względem 
estetyki i czystości oraz przeglądu boisk sportowych .
Protokół stanowi załącznik nr 8 do protokołu .
Ad.10
Przewodnicząca Komisji  Rewizyjnej  Agnieszka Lenda przedstawiła opinię  komisji  do realizacji 
budżetu gminy za I-szy kwartał 2012 r. w brzmieniu jak niżej : 
Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 23 maja 2012 r. przeanalizowała informację z wykonania 
 budżetu gminy Stargard Szczeciński za okres od dnia  1 stycznia do końca kwartału I roku 2012 i ją 
przyjęła.
Przewodnicząca dodatkowo przedstawiła z informacji procent wykonania planu  w dochodach 
15,32 %  w tym  m.in. dochody z majątku gminy  4,71 % i dochody ogółem 21,7 % i zaznaczyła ,że 
sytuacja w dochodach nie jest najlepsza  . Przypomniała o słabej realizacji środków unijnych na 
dofinansowanie zadań , które z dużym opóźnieniem wpływają do gminy .
Ad.11
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda przedstawiła opinię komisji do informacji o 
wydatkach bieżących urzędu gminy za I kwartał 2012 r. , a mianowicie : 
Komisja na tym samym posiedzeniu przeanalizowała informację  o wydatkach bieżących urzędu 
gminy za I-szy kwartał 2012 r. porównując wydatki do wydatków z informacji za miesiąc grudzień 
2011 r. - komisja informację przyjęła .
Przewodnicząca dodała , że komisja dokładnie  przeanalizowała wydatki i  nic szczególnego nie 
zauważyła i dalej będzie się zajmować tym tematem .  
Skarbnik Gminy zgodnie z obietnicą wyjaśniła wydatek dwóch pozycji z informacji , jeden wydatek 
dotyczył  -zakupu  paliwa  ,  części  samochodowych  –  gdzie  ujęte  były  dwie  stałe  zaliczki  dla 
pracowników i dlatego był wyższy , a drugi wydatek to  - koszty administracyjne budynku Urzędu 
Gminy- gdzie wykradł się błąd , który wyjaśniła skarbnik .  
Radny Bogdan Chaładus – zabierając głos m.in. powiedział ,że w przypadku kiedy środki nie spłyną 
trzeba mieć jakiś plan działania i zaproponował , aby się rada zebrała po realizacji budżetu za I-sze 
półrocze i wówczas coś zdecydowała  .
Przewodniczący rady zabierając głos m.in. powiedział , że znana jest sytuacja na rynku odnośnie 
sprzedaży nieruchomości i dalej przewodniczący poruszył temat dotyczący powrotu naszych dzieci 
do szkół na terenie gminy i co w tym kierunku zrobiono , co zrobili sami dyrektorzy szkół , podjęta 
została  decyzja odnośnie gimnazjum i to gimnazjum jest dobre powiedział przewodniczący i należy 
zrobić wszystko , aby  dzieci  z naszej gminy do tego gimnazjum uczęszczały .
Przewodniczący rady odnośnie propozycji radnego Bogdana Chaładusa powiedział ,że jeżeli będzie 
taka potrzeba to tą sprawą rada zajmie się we wrześniu .
Ad.12 
Wójt Gminy odnosząc się do  ustawowego sprawozdania z realizacji „Programu współpracy gminy 
Stargard Szczeciński z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego w 2011 r . „    poprosił radnych o uwagi bądź pytania . 
Radni uwag i pytań nie zgłosili . 
Ad.13 
Pani  Anna Tomaszewska współautorka opracowania  przekazanego radzie  pt.  „  Ocena zasobów 
pomocy społecznej  na  rok  2011  dla  gminy  Stargard  Szczeciński  „  -  omówiła  to  opracowanie 
informując z jakich przepisów wynika przedstawienie radzie tego opracowania .
Omawiając  informację  m.in.  Pani  Ania  Tomaszewska  odpowiadała  na  pytania radnych  , 
poinformowała o tym ,iż ma wzrosnąć kryterium dochodowe , które przez ostatnich 8 lat się nie 
zmieniało . Wzrost kryterium dochodowego jak powiedziała Pani Anna Tomaszewska spowoduje 



- 6 - 
większą  liczbę  osób   uprawnionych.  Odpowiadając  na  pytanie  przewodniczącego  rady  ,   czy 
sytuacja mieszkańców się pogorszyła  odpowiedziała, iż zaobserwowała raczej stagnację .Kolejno 
odpowiedziała na pytanie radnego Bogdana Chaładusa w sprawie wieku osób zgłaszających się do 
Gminnej  Komisji  Przeciwdziałania  Alkoholizmowi  i  tutaj  odpowiedziała  ,że  zgłasza się  więcej 
osób , a spowodowane jest to poprzez nagłaśnianie tego problemu i to,że  bardziej takie osoby się 
ujawniają , a wiek to od 19 do 60 lat .    
Ad.14
Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz przedstawił informacje o działalności w okresie od  ostatniej 
sesji , a mianowicie : 
1.Zarządzeniem Nr 80/12 z dnia 30 kwietnia br. dokonano zmian w budżecie gminy na 2012 r. 
   oraz zmian w układzie wykonawczym poprzez:
 a)zmniejszenie i zwiększenie wydatków budżetu gminy związanych z realizacją zadań własnych o 
    kwotę  37.100 zł  poprzez:
- w dziale 700 Gospodarka mieszkaniowa - zmniejszono wydatki  w   paragrafach    
  o kwotę 2.278 zł , a zwiększono o kwotę 3.417 zł,
- w dziale 750 Administracja publiczna - zmniejszono i zwiększono wydatki  w   
  paragrafach o kwotę 500 zł ,  
- w dziale 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa – 
  zwiększono wydatki  w paragrafach o kwotę 766 zł ,  
- w dziale 757 Obsługa długu publicznego - zmniejszono i zwiększono wydatki  w  
  paragrafach o kwotę 1.000 zł ,  
- w dziale 758 Różne rozliczenia -  zmniejszono wydatki  w poszczególnych 
  paragrafach o kwotę  1.905 zł ,  
- w dziale 801 Oświata i wychowania -  zmniejszono i zwiększono wydatki  w 
  paragrafach o kwotę 1.267 zł,  
- w dziale 853 Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej - zmniejszono i    
   zwiększono wydatki  w  paragrafach o kwotę 21.206 zł ,  
- w dziale 854 Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej - zmniejszono i 
  zwiększono wydatki  w paragrafach o kwotę 910 zł
- w dziale 900 Gospodarka Komunalna i Ochrona Środowiska - zmniejszono i
   zwiększono wydatki  w poszczególnych paragrafach o kwotę 1.715 zł
- w dziale 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego - zmniejszono i
   zwiększono wydatki  w poszczególnych paragrafach o kwotę 6.319 zł.
Ustalony został układ wykonawczy do dokonanych zmian w podziale na jednostki 
 organizacyjne realizujące wydatki budżetowe.
2.W dniu 15 maja br. został złożony do LGD WIR wniosek o przyznanie pomocy w ramach 
działania -  Wdrażanie Lokalnych Strategii Rozwoju - Odnowa wsi” dla zadania pt: Roboty 
remontowe w świetlicy wiejskiej w Sownie gmina Stargard Szczeciński”.
Zakres operacji obejmował będzie wykonanie następującego zakresu prac:
- wymianę stolarki okiennej i drzwiowej,
- renowacja pokrycia dachowego,
- schody stalowe,
- zejście do piwnicy,
- renowacja ścian piwnicy
- oprawy oświetleniowe,
- roboty instalacyjne.
Całkowity koszt realizacji zadania (wg kosztorysu inwestorskiego) wynosi 158.534,90 zł  brutto.

 Koszty kwalifikowane -  128.890,17 zł.
 Wnioskowana kwota pomocy -         103.112,00 zł

Planowany termin zakończenia zadania – lipiec 2013 r.
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W Referacie Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa :
1.Zgodnie z Zarządzeniem Wójta Nr 30/12 z dnia 08.02.2012 r. w sprawie gospodarowania środka-
mi publicznymi o wartości szacunkowej nieprzekraczającej równowartości kwoty 14 000 euro w 
Urzędzie Gminy Stargard Szczeciński, przeprowadzono postępowanie w sprawie udzielenia zamó-
wienia na wykonanie 4 prac geodezyjnych związanych z podziałem nieruchomości w celu wydzie-
lania nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży, zapytanie z dnia 09.05.2012 r.
W dniu  18.05.2012 r.  dokonano wyboru  wykonawcy zleconych  prac.  Najkorzystniejsze  oferty 
zostały złożone przez:
   2 zadania - Usługi Geodezyjno-Kartograficzne Krzysztof Pankiewicz ul. Lechonia 9b/5, 73-110   
    Stargard Szczeciński – kwota 1 700,00 zł i 1 800,00 zł.
   2 zadania - GEOBUD Geodezja, Nadzory budowlane Tomasz Abramczyk, ul. Leśmiana 17, 73- 
   110 Stargard Szczeciński – kwota 3 900,00 zł i 3 900,00 zł.
2.Wystawiono 5 zaświadczeń o prowadzeniu i posiadaniu gospodarstw rolnych, położonych na tere-
nie gminy w obrębach: Kiczarowo, Lubowo, Skalin, Tychowo i Ulikowo.
3.Zgodnie z art. 7 ustawy z dnia 11 kwietnia 2003 r. o kształtowaniu ustroju rolnego poświadczono 
1 oświadczenie o łącznej powierzchni użytków rolnych oraz 1 oświadczenie o osobistym prowadze-
niu gospodarstwa rolnego.
4.Wydano decyzje zatwierdzające projekt podziału nieruchomości dla 6 działek 
5.Wszczęto z urzędu 70 postępowań administracyjnych w sprawie ustalenia opłaty adiacenckiej z 

tytułu podziału nieruchomości.
6.Zgodnie z Zarządzeniem Wójta Nr 30/12 z dnia 8 luty 2012 roku w sprawie gospodarowania środ-

kami publicznymi o wartości szacunkowej nie przekraczającej równowartości kwoty 14 000 euro 
w Urzędzie Gminy Stargard Szczeciński, przeprowadzono postępowanie w sprawie udzielenia za-
mówienia na wykonanie prac: 
oszacowania wartości nieruchomości dla potrzeb ustalenia opłaty adiacenckiej, z tytułu podziału 
nieruchomości, zapytanie z dnia 26.04.2012 r., zakres zapytania – 70 nieruchomości. 

W dniu 07.05.2012 r. dokonano wyboru wykonawcy zleconych prac. Najkorzystniejsza oferta zo-
stała złożona przez Andrzejewscy Nieruchomości Spółka Cywilna Anna i Jerzy Andrzejewscy z/s. 
Stargard Szczeciński, ul. Piłsudskiego 13/5, – cena 33 210,00 zł.
7.Wydano 6  zezwoleń na usunięcie drzew
W Referacie Gospodarki Komunalnej i Inwestycji :
1.Wybudowano oświetlenia  drogowego w miejscowościach Warchlino, Kiczarowo i Grabowo  
   Kolonia Górna, oraz podłączono  do sieci energetycznej.
2.Wykonano kompletną dokumentację projektową p.n. „Wykonanie projektu budowlano 
wykonawczego przepompowni ścieków w miejscowości Strachocin, Gmina Stargard Szczeciński”.
3.Wykonano dokumentację projektową na plac zabaw w miejscowości Ulikowo i Grabowo.
4.Wykonano montaż urządzeń placów zabaw przy szkołach w Sownie i Strachocinie.
5.Doposażono place zabaw w Sułkowie (zakup i montaż huśtawki kubełkowej) – fundusz sołecki.
6.Zakupiono ławki parkowe, zakupiono materiały budowlane  na wykonanie grilla oraz zakupiono 
materiały i wykonano wjazd przed kościołem w Krąpielu – fundusz sołecki  
7.Zakupiono drzwi  zewnętrzne oraz system alarmowy do świetlicy w Sownie – fundusz sołecki.
8.Zakupiono materiały  na wykonanie  miejsca pod pojemnik na odpady w miejscowości Święte.
9.Wykonano remont tylnej elewacji budynku świetlicy w Koszewie.
10.Wykonano prac remontowo – porządkowe na terenie przykościelnym w ramach estetyzacji wsi 
Witkowo Drugie.
11.Wykonano remont drogi gminnej nr 5102 na odcinku Skalin –  Wierzchląd przez położenie 
nakładki asfaltowej na odcinku 970 m2. 
12.Wykonano remont drogi wewnętrznej (dz. geod. nr 167) w miejscowości Grzędzice o na-
wierzchni asfaltowej – wypełnienie wybojów w asfalcie masą na gorąco.
13.Prowadzony jest przetarg na remont świetlicy w Rogowie ( 6 ofert cena 98 756,97 – 155.876,36)
     postępowanie jest w fazie przed podpisaniem umowy 
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14.W fazie badania ofert jest przetarg na budowę kanalizacji sanitarnej  w Grzędzicach wspólnie z 
     MPGK Stargard Szczeciński i Gminą Kobylanka 
15.Przetarg na wybór wykonawcy nadzoru inwestorskiego  zadania remont świetlicy w Rogowie , 
     złożono 3 oferty  od 3 813,00 do  14 813,54 zł 
W Referacie Planowania Przestrzennego :
Wydano : 
− 53 decyzje o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu,       
− 4 decyzje o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego,     
− 4 opinie o braku sprzeczności zamierzenia inwestycyjnego z ustaleniami miejscowego planu 

zagospodarowania  przestrzennego  lub  Studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania 
przestrzennego gminy,

− 5 postanowień w sprawie zaopiniowania zgodności wstępnego projektu podziału nieruchomości z 
ustaleniami miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego,

− 3 decyzje o przeniesieniu decyzji o warunkach zabudowy,
− 5 wypisów i wyrysów z miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego oraz Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy,
− 20  zaświadczeń  i  4  informacje  o  przeznaczeniu  terenów  w  miejscowym  planie 

zagospodarowania  przestrzennego  oraz  w  Studium  uwarunkowań  i  kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy,

− 4 zawiadomienia o ustaleniu numerów porządkowych dla budynków mieszkalnych.
Zorganizowano i przeprowadzono zebrania wiejskie w Poczerninie (21 maja br.) oraz 
w  Warchlinie (22 maja br.); tematem zebrań było omówienie planowanej lokalizacji elektrowni 
wiatrowych wraz z infrastrukturą towarzyszącą i strefami oddziaływania w  obrębach 
ewidencyjnych Poczernin i Warchlino, w związku z prowadzonymi pracami planistycznymi 
zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard 
Szczeciński oraz sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego.
Wójt Gminy brał udział w spotkaniach , uroczystościach takich jak : 

– w dniu 28.04.2012 r.  w miejscowości Grzędzice uroczystości 150 lecia KR i 145 lecia Koła
Gospodyń Wiejskich

– w dniu 7.05.2012 r. obchody dnia strażaka w Komendzie Powiatowej  
      -     w dniu 9 maja 2012 r. spotkanie robocze z sołtysami 
      -     od dniu 10.05.2012 r. Do dnia 16 .05.2012 r. VIII Powiatowy Tydzień Walki z Rakiem i 
            Promocji Zdrowia  
      -    17-18 maja 2012 r. Zarząd melioracji i konferencja w Pęzinie " Budowa Niebieskiego 
            Korytarza Rzeki Iny i jej dopływów "

      -    21.05.2012 r.  zebranie Poczernin w sprawie farm wiatrowych 

      -    22.05.2012 r.  zebranie Warchlino w sprawie farm wiatrowych  
Wójt Gminy dodatkowo poinformował o uldze inwestycyjnej dla Agrofirmy Witkowo .
Radca Prawny Roman Janił zabierając głos poinformował o wyroku w sprawie apelacji odnośnie 
oświetlenia węzła Lipnik i Święte za rok 2007/2008 , gdzie gmina apelację wygrała i powiedział ,że 
dalsze  roszczenia  mogą  się  zakończyć  podobnym  wyrokiem  ,  ale  zaproponował  radca   aby 
ewentualnie taki wydatek planować w budżecie .
Ad.15
Przewodniczący rady poinformował ,że uczestniczył w zebraniu wiejskim w Poczerninie w sprawie 
farm  wiatrowych,  a  następnie  przedstawił  korespondencję  jaka  wpłynęła  do  biura  rady  ,  a 
mianowicie :
- Pismo Prokuratora Rejonowego  z dnia 25.05.20112 w sprawie usprawiedliwienia nieobecności
  Prokuratora  na obradach obecnej sesji,
 - pismo Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego -Departament Ochrony Zabytków
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informujące o wysokości udzielonej dotacji   dla Parafii  Rzymskokatolickiej  pw. NMP Królowej 
Świata w Stargardzie Szczecińskim  ( 200 tys. zł – remont dachów II etap i 400 tys zł -remont 
elewacji ) ,
Ponadto  przewodniczący poinformował  ,że na  posiedzeniach  komisji  radni  otrzymali  materiały 
dotyczące już sesji absolutoryjnej, aby można było się z nimi wcześniej zapoznać  tj.  
- sprawozdanie roczne z wykonania budżetu gminy za 2011 r.
- sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury za 2011
   rok 
- informację o stanie mienia komunalnego
Ad. 16 
Brak interpelacji .
Ad.17
Radny  Tomasz  Nowicki  –  zapytał  o   sprawę  dotyczącą   postawienia  śmietników  na  boisko 
sportowe w Sownie , aby to były raczej śmietniki metalowe , co należałoby zrobić . 
Wójt Gminy – odpowiedział ,że musi być raczej ogłoszony przetarg- jeżeli się weźmie pod uwagę 
więcej boisk  i przypomniał ,że ten wydatek mógłby być sfinansowany z środków sołeckich .
Radny Jarosław Kornet zapytał od kiedy miałby ruszyć dodatkowy kurs autobusu linii MZK na 
trasie Stargard-Strumiany .
Wójt Gminy odpowiedział ,że  nie ma odpowiedzi  w tej sprawie od  Dyrektora MZK , z chwilą 
otrzymania , radny zostanie powiadomiony .
Ad.18 
W spawach różnych głos zabrał mieszkaniec Grabowa ,który poruszył problem dotyczący drogi 
biegnącej  przez  Grabowo  w  kierunku  jeziora  ,  przy  której  nie  ma  chodnika  i  stwarza  to 
niebezpieczeństwo  dla  osób  poruszających  się  pieszo  po  tej  drodze  i  to  ,że   w  tej  sprawie 
rozmawiał z radnym tej miejscowości .  
Radny Hubert Lis – odnosząc się do tej sprawy m.in. powiedział ,że na tej drodze miało miejsce 
zdarzenie potrącenia mężczyzny i w tej sprawie radny powiedział ,że pisał wszędzie jak również i 
do wójta . 
Radny Chaładus - zaproponował aby umieścić tam radar, bo tam będą odbywały się  wycieczki 
rowerowe i piesze z uwagi na jezioro . 
Wójt Gminy – przypomniał ,że gmina deklarowała pomoc w ustawieniu w tym miejscu radaru 
przez policję .
Ad.19 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal podał termin zwołania następnej sesji i będzie to 
sesja absolutoryjna , podał terminy posiedzeń komisji jak niżej : 
- XIX sesja Rady Gminy Stargard Szczeciński dnia 29 czerwca 2012 r. godz. 1200

- komisja gospodarki mienia komunalnego i budżetu dnia 11 czerwca 2012 r. godz. 800

- komisja socjalno-porządkowa i oświaty dnia 12 czerwca 2012 r. godz. 800

- komisja rewizyjna dnia 13 czerwca 2012 r. godz.8 00

Ad.20
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal podziękował za 
udział i o godz. 12 20  zamknął obrady XVIII sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński .

Protokołowała :                                                                           Przewodniczący Rady Gminy 
Z. Stoczkowska                                                                                  Edward Kosaml 
Data sporządzenia :                                                                    Data podpisania:
2012.05.25                                                                                  2012. …................................    
 


